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A Csepel Horgász Egyesület elnökségének beszámolója a 

2024. évi 

munkájáról, 90 éves megemlékezés. 
 

 
Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

A Csepel Horgász Egyesület elnökségének megítélése szerint a 2024-s év sike-

res, de nehéz év volt. A 2024-s évben végzett munka eredményeképp csaknem 

minden általunk meghatározott mutatóban felülmúlta az előző évet.  

 

A legfőbb cél 2024-ben is a létszám megtartása, az eddig megszerzett vagyoni 

javak megőrzése mellett a ránk jellemző közösségi élet fenntartása volt.  

 

Fontos feladatunknak tartjuk a törvényeknek megfelelő szabályos működést, eh-

hez egyesületünk rendelkezik minden olyan szabályzattal, melyek kötelezőek 

egy egyesület törvényes működéséhez.  

Külön figyelmet fordítunk folyamatosan arra, hogy a szabályzatok aktualizálva 

legyenek a törvényi változásoknak megfelelően és a megfelelő fórumokon meg-

történjen az elfogadásuk.  

 

Ide kapcsolódik az egyesület ügyintézési tevékenysége. Ezen a területen is ren-

delkezünk minden szükséges dokumentummal, szoftverrel, amik szükségesek 

értékcikkek árusításához. 

Az írott és papíralapú anyagjaink rendszerezve rendelkezésünkre állnak, megte-

kinthetőek.  

 

Az egyesületi munka irányítását egy egyre összeszokottab elnökség végzi. Fon-

tos szempont az elnökség munkájában az őszinteség és a tenni akarás.  

A munkamegosztás, sokat javult, önálló végeznek, elnökségi kontroll mellett az 

elnökségi tagok. Nincs személyes villongás, meg nem értés, csak együtt tenni 

akarás motiválja az elnökségi tagokat. 

 

Örömmel adunk arról hírt, hogy a megfelelő szintű, és színvonalú munkának, 

valamint az értékesítésben bevezetett új módszereknek köszönhetően taglétszá-

munk tovább növekedett.  

Az előrelátó pénzügyi tervezésnek köszönhetően nem voltak és nincsenek pénz-

ügyi gondjaink. Fontos ismérve ez egy egyesület jó működésének. 
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Létszámunk a következőképpen alakult 2022-ben: 

 

 2023. év 2024. év 

 

Felnőtt tag: 2347 fő 2634 fő 

Ifjúsági tag: 81 fő 78 db 

Értékesített gyermekjegy: 450 db 604 db 

Felnőtt területi jegyet vásárolt: 577 db 457 db 

Ifjúsági területi jegyet vásárolt: 53 fő 34 db 

 

 

A számokból látható, hogy taglétszámunk 2024-s évben növekedett, és a költség-

vetési tervezettben figyelembe vett 1500 fős létszámot meghaladtuk. Jegybizo-

mányosaink a számok ilyen módon történő alakulásából komoly munkával vették 

ki részüket. Megnyugtató, hogy jelentősen túlteljesítették az elvártakat, illetve az 

általuk ígérteket. Köszönjük munkájukat.  

 

Az, hogy tavaly 4 helyen tudtunk jegyet értékesíteni, talán az éves gondjainkat 

is csökkenteni tudták.  

Egy a létszámot befolyásoló összetevőre nem tudunk hatni, ez pedig a területi 

jegyek és az állami okmányok ára. Sajnos ezek az elmúlt időben folyamatosan 

emelkedtek, ezzel nagyobb gondot okozva főleg a nyugdíjasainknak. 

A többi, már csak a Duna-ág hírétől, a horgászat eredményességétől, a bizomá-

nyosaink tehetségétől, rámenősségétől függ, valamint egyesületünk hírétől. 

 

Most már több éve lehetőséget adtunk a Szépkártyás fizetésre, ezt tagjainknak 

továbbra is fenntartjuk, keresett fizetési lehetőség. 

Ez nem vonatkozik a dömsödi szobakiadásra, ahol mindenkitől elfogadjuk a jö-

vőben is a Szépkártyát. A bevétel kiesést itt a szobaárak emelésével kompenzál-

juk. 

Elnökségünk eltökélt szándéka, hogy az elmúlt években megszokott színvonalú 

közösségi életet fenn kell tartani.  

Minden adott volt, a már jól bevált rendezvényeink, az újonnan tervezett prog-

ramok megrendezésében.   
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A szervezésben cselekvő részt vállaltak bizottságaink, melyek ösztönzik a hor-

gászok nagyobb számú részvételét.  

Általános vélemény, hogy a Duna-ági egyesületekhez viszonyítva egyesületünk 

ilyen jellegű munkájának az eredménye több mint jó.  

Örömmel állapítottuk meg, hogy új arcok is megjelennek közöttünk, ez főleg a 

Nyugdíjas, és az Ifjúsági bizottság munkájának minőségét mutatja. Nyugdíjasa-

ink az egyesületi élet minden területén képviseltetik magukat.  

Hiszem, hogy az általuk elvégzett munka eredményes, meg tudjuk tartani azt a 

színvonalat, amit horgászaink megszoktak tőlünk. 

Sikeres rendezvényinknek az is a célja, hogy a horgászok tartósan nálunk válta-

nak engedélyt, és minél több új horgász csatlakozzon hozzánk.  

Egyesületi életünk akkor és csak akkor működik tovább, ha sikerül több jó öt-

lettől vezérelt programot, és lehetőséget biztosítani horgászainknak.  

 

A Hollandi úti székhelyünkön a munkakörülmények megfelelőek, lehetőséget 

adnak a nyugodt, magas szintű feladat ellátásához. Folyamatosan fejlesztjük 

számítástechnikai eszközeinket, a számítástechnikai programokat, hogy meg 

tudjunk felelni a HORINFÓ előírásainak, horgászainknak és a magunk elé tá-

masztott követelményeknek.  

Ezek a számítógépek alkalmasak azon programok végrehajtására, melyek kelle-

nek a HORINFÓ és a NAV előírásainak betartására, képesek számlázni, követni 

tudják a fogási naplók leadását, naprakészen mutathatják taglétszámunk, és be-

vételeink, kiadásaink alakulását. Az informatikai rendszerünk működtetéséhez 

sajnos nem mindig rendelkeztünk megfelelő szakemberrel, el kell gondolkodni 

egy informatikus időnkénti alkalmazásáról. 

 

A 2024-s évben - ugyan úgy, mint az elmúlt években - támogattuk a nyugdíjas 

és rászoruló horgászainkat. Elnökségünk a kidolgozott, tervezhető és pontosan 

lebonyolítható támogatási rendszer alapján adta a támogatást.  

Véleményünk szerint - a mai gazdasági környezetben - már nem elég kispénzű 

horgásznak lenni a támogatásért, hanem valamit tenni is kell egyesületünk élet-

ének segítésére.  Nem ad-hoc döntünk az adható kedvezményekről, hanem 

igenis megfelelően átgondolva élünk e lehetőséggel. Előre tervezzük, hogy jö-

vőre mennyi pénzt tudunk adni a kedvezményekre.  

Tudjuk, hogy ez továbbra sem lesz elég mindenkinek, de célunk, hogy a tényleg 

rászorultakat támogassuk, illetve azoknak köszönjük így meg a munkáját, akik 

valamit tesznek is az egyesületért. Eltökélt szándékunk, hogy a kidolgozott el-

veinkből nem engedünk, szigorúan betartjuk döntéseinket. 
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Gazdálkodásunk a 2024-s évben tervszerűnek mondható, megfelelt az elnökségi 

ülésen és a küldöttgyűlésen elfogadott irányelveknek.  

Átlátható és pontos a gazdálkodásunk.  

Bevételeink a tervezetthez képest magasabbak lettek, a felhasználás pedig ennek 

figyelembevételével, a terveinket meghaladva megfelelően történt.  

Év végén lezártuk pénzügyileg is az évet, értékeltük helyzetünket, és ahhoz, 

hogy el tudjuk kezdeni a 2025 évi munkát, meg kellett határoznunk bizonyos 

keretszámokat, amit az elnökségi ülésen 2024 év végén is fogadtunk. 

 

A napi feladatok ellátását segítheti az elnöki megbízás, amely intézménnyel se-

gíteni lehet az elnökség munkáját. Jelenleg is elnöki megbízással dolgozik Tisza 

János, aki a halőrzési feladatokat hangolja össze. 

 

Megbízási szerződésünk van továbbra is egy külső könyvelővel a könyvelési 

feladatok elvégzésére.  

Ebben az évben is - az első negyedévben - igénybe vettük Vágó Árpádné segít-

ségét a napi jegyforgalmazásban. Ezt jövőre is tervezzük.  

 

Horgásztanyáink a lehetőségeinket figyelembe véve és a törődés eredményeként 

rendben vannak. Az elmúlt évektől eltérően tavaly jelentős anyagiakat tudtunk 

fordítani tanyáink fejlesztésére. 

 

Dömsödi tanyánk korszerűsítése eredményeként kettő csillagos „Egyéb szállás” 

minősítést kaptunk, saját költségből sikerült egy külső, WC-t és zuhanyzót ki-

alakítani. 

 

 

Bizottságaink az elmúlt évekhez hasonlóan gyakorlatilag teljesen önállóan, az 

egyesület érdekeit szem előtt tartva dolgoztak. 

 

Felügyelő Bizottságunknak az elmúlt évben is voltak elvárásai elnökségünk, és 

főleg az elnök felé.  Az ésszerű előre vivő javaslatokat megfogadtuk, és beépí-

tettük munkánkba. 

 

Nyugdíjas Bizottságunk immár sokadik éve fiatalosan, ténykedik. Itt több új ar-

cot láttunk, ez a bizottság az, melynek munkája, közösségépítő szerepe kifogás-

talan. Ezek a nyugdíjas fiatalok, egyesületünk múltját, jelenét és jövőjét képvi-

selik.  
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Ifjúsági Bizottságunk nagy fejlődésen ment keresztűl.  

Kettő horgásztábort szerveztek nagy sikerrel.   

Ebben a munkában részt vettek olyan új aktívák, akik direkt erre a projektre 

csatlakoztak hozzánk, és tovább is maradtak.  

Ezen felül a Felügyelő Bizottság ajánlatával egyet értve, frissítették a táborok 

programját. Azóta új bizottságvezető lett választva, Vonyigás Tamás személyé-

ben.  

 

A szakkörök megtartásának gondja megszűnt. Hála Rozgonyi Krisztián, Kalte-

necker Attila, Ladányi István, és a bizottság vezetője által elvégzett munkának 

színvonalas és nagylétszámú szakköreink vannak. Külön ki kell emelni a gyer-

mekek felé mutató szervező munka fontosságát, mert ebben sokat léptünk előre. 

Sikeresnek bizonyult, hogy fiatalokat is sikerült Ifjúsági horgászokat is bevonni 

a bizottság munkájába, akik a digitális megjelenéseinkben is fontos szerepet ját-

szanak. 

 

Versenysport Bizottságunk, amit most egy új felállásban szakosztály vezető irá-

nyít, képviseli a versenyzők érdekeit és koordinálja versenyzőink tevékenysé-

gét. Engem mindig büszkeséggel tölt el, hogy versenyzőink a különböző meg-

mérettetéseken eredményesen szerepelnek. Nagyon büszkék lehetünk rájuk, 

igazán jól vitték hírét egyesületünknek. 

  

Ugyan nem bizottság, de szót kell ejteni arról az öt aktívánkról, akik a vizsgáz-

tatásban vállalnak komoly szerepet.  

A 2024-s évben is több mint 120 fő tett eredményes vizsgát. Ez a munka azért 

is fontos, mert azzal, hogy vizsgáztatunk, azzal egyrészt egyesületünk tagságát 

növeljük, másrészt az új horgászok minket látnak, mint horgászegyesületet elő-

ször, így talán elmondhatják, hogy egy patinás egyesülethez tartoznak, és kép-

viselik mindazt, amit első benyomásként tőlünk kapnak. Ehhez a munkához el-

nökségünk minden segítséget biztosít.  

 

A Hollandi úti tanyánkon a Nádfedeles csárda az új módosított szerződés alap-

ján, a Csárda havonta bérleti díjat fizet, a meglévő egyéb, általuk nyújtott ked-

vezmények mellett. Ez segítség gazdálkodásunknak. 
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Essen néhány szó rendezvényeinkről.  

 

Rendezvényeinket, amelyeket elterveztünk, megtartottuk. Ezeken a rendezvé-

nyeken a részvétellel mostanában nem voltak gondjaink, de szeretném kiemelni 

a nyugdíjas, és főleg az ifjúsági rendezvények látogatottságát.  

Folyamatosan mutatni kell, hogy élünk, vagyunk és van mit nyújtani még min-

dig a horgászainknak.  

Összességében csak és kizárólag olyan rendezvényt szerveztünk, ami a horgá-

szattal kapcsolatos, lehetőséget ad a horgászmozgalom megismerésére, és főleg, 

ami a legfontosabb, hogy megpróbáljunk új tagokat nyerni a horgászmozgalom-

nak, egyesületünknek.  

A 2024-s évben rendezvényeinket mindig sikerült nagyjából a tervezett költsé-

geken belül tartani, és ez nagy szó. Természetesen vannak rendezvényeink, ami-

ket akkor is meg kell szervezni, ha nehézségekkel küzdünk. Ilyen a horgász 

szakkör és a horgász tábor, a házi verseny, és a támogatói nap. Ezekből nem 

engedhetünk. Ezekre, ha még tudnánk pályázni –mint ahogy a horgásztáborra– 

vagy egyéb forrásból pénzt szerezni, az külön öröm.  

 

Környezetvédelmi tevékenységünk az elmúlt években megszokott szinten reali-

zálódott. Azt elmondhatjuk, hogy a part e szakaszára kihelyezett betonstégek, 

padok, illetve szemetesek azért valami rendszerűséget hoztak horgászaink élet-

ében, és ha nyugdíjasaink, az ifjúsággal megtámogatva erre még rá is tesznek, 

valóban tiszta partra lehet leülni, horgászni. 

 

Halvédelmi munkában nagy szerepe van a Társadalmi halőröknek.  

Tisza János horgásztársunk látja el a koordinációs, szervezési feladatokat a nagy 

ellenőrzéseken.  

Ebben a munkában jelentős segítséget kapunk a csepeli rendőrkapitányságtól, 

minden nagy ellenőrzésen segítik munkánkat. Bízunk benne, hogy horgászaink 

a szabályoknak megfelelően horgásznak, és így egyre kevesebb intézkedést kell 

foganatosítani a halőröknek. 

 

A 2024-s évben úgy tűnik, folytatódik a külföldi horgászokkal kapcsolatos te-

vékenységünk. Sikerült a rijekai horgászokkal újra kezdenünk egy együttműkö-

dést, ami nagyvonalakban az ifjúsági horgászokat érintené. 

 

Sajnos nem alkalmazzuk a hírlevelet, mely szintén a legfontosabb eseményekről 

adhatna tájékoztatót.  
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Úgy ítélem meg, hogy mindennél fontosabb az egyesületi életről, híreiről való 

tájékoztatás. Ebben segít megújított honlapunk, valamint Facebook oldalunk 

melyek üzemeltetése, napi információval való ellátása fontos feladat. 

Köszönettel tartozunk az Ifjúsági Bizottság tagjainak, kik jelentős munkát vál-

laltak a honlap megújításában. 

 

Tekintsük át kapcsolataink alakulását. A Ráckevei Duna-ági Horgász Szövet-

ség, amiben tudott segített, és ez nem csak a jegyforgalmazásra korlátozódott. 

Mindkét fél törekszik a korrekt kapcsolatra, de a legnagyobb segítséget az ügy-

viteli szervezet nyújt nekünk a napi munkában. Sajnos a Szövetség bizottságai-

val, társadalmi vezetésével nemigazán működik a kapcsolat, főleg szemlélet béli 

különbségek miatt. 

Fokozottan érvényes ez a hivatásos halőrök vezetőire. 

 

Az elmúlt évben eldöntött akaratunknak megfelelően jobb kapcsolatot szeret-

nénk kialakítani a csepeli iskolákkal. A kerületi óvodákkal is van kapcsolatunk. 

Az Ifjúsági bizottságnak ez fontos feladata. 

 

Mit mondhatunk a Duna-ági egyesületekkel meglévő kapcsolatainkról? Az 

egyesületek közül, továbbra is szorosabb kapcsolatunk van, a Dolgozók Sziget-

szentmiklósi Horgászegyesülettel. Rajtuk kívül egyes problémák megoldásánál, 

több egyesülettel is keresnünk kell az együttműködés lehetőségét.  

Úgy tűnik azért egy két témában szükség lenne az elnöki kollégiumra, de ennek 

használatát még gyakorolni kell. Sajnos itt is az a gyakorlat látszik, hogy minél 

előbb legyen vége a megbeszélésnek, inkább nem mondják elvéleményüket. Ez 

főleg a RDHSZ közgyűlésén tapasztalható. 

A többi egyesülettel tudunk egymásról, de mindegyiknek megvan a maga 

gondja és ezzel van elfoglalva.  

 

Tartalmas jó kapcsolatot ápolunk a Kocsordi Sporthorgász Egyesülettel, mely 

főleg programjaink kölcsönös látogatásában merül ki. 

Kapcsolatunk van továbbá a Balatonfenyvesi Horgász Egyesülettel is, Ők főleg 

az Ifjúsági horgásztábor szervezésében segítenek. 

 

Összességében a rengeteg és újszerű munkának köszönhetően nem volt nehéz a 

2024-s évet értékelni.  

Úgy ítélem meg, hogy egyenletes színvonalú, jó munkát végeztünk. Ennek el-

lenére kijelenthetjük, hogy a 2025-s évben minden igyekezetünkkel azért kell 
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tennünk, hogy megfelelően legyünk felvértezve a nehézségek megoldására, leg-

nagyobb feladatunk, a pénzügyi helyzetünk stabilitásának megőrzésére és erő-

sítésére, ezzel együtt létszámunk megőrzésére, illetve növelésére. 

 

A 2025-s év egyesületünk életének fontos éve. 90 éve alapították Egyesületün-

ket. Szeretnénk ezt megünnepelni olyan rendezvényekkel melyek méltóak e 

szép korhoz. 

A rendezvényeket meg fogjuk hirdetni, és reméljük a látogatottság és a részvétel 

is méltó lesz az ünnephez. 

 

Végezetül megköszönöm minden horgász aktívának a munkáját, aki a 2024-s 

évben támogatott minket. 

 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

 

Mint említettem egyesületünk az idei évben ünnepli megalapításának 90. évfor-

dulóját. 

90 évvel ezelőtt, Csepel és az ország iparának meghatározó személyisége, Weiss 

Manfred báró tette meg az első lépéseket azért, hogy gyárának dolgozói megfe-

lelő körülmények között hódolhassanak a horgászat nemes szenvedélyének. 

 

1935-ben már háromszáz csepeli gyári dolgozó, szervezett keretek között, hor-

gászott a Gubacsi hídtól Dunaharasztiig. 1940-ben 500 tagot tartottak nyilván a 

szakosztályban. Ebben az évben avatták fel a gyár segítségével felépült (a Hol-

landi út 240. alatt - újjáépítést követően - ma is üzemelő) horgásztanyát. 

A létszám növekedése, a szervezeti élet erősödése, a gazdasági gyarapodás után 

önálló horgász egyesület alakult ki. 

A Ráckevei Soroksári Dunaági Horgászegyesületek Szövetségének tagjaként, a 

Duna-ág 56 kilométer hosszú szakaszán horgászhatnak tagjaink. A Hollandi út 

240. alatti klubházban van a tagság ügyintézése. A háromszintes épület minden 

igényt kielégít, találhatunk benne nagy tárgyalót a rendezvényekre, kis tárgyalót 

a megbeszélésekre, előadásokra, kártya partikra. 

Az egyesületi munkát a tagságból választott Választmány és a Felügyelő Bizott-

ság felügyelte. Az Elnökség tagjainak száma 3 fő volt. A belépni szándékozók-

nak lehetőségük van a helyszínen horgász vizsgát tenni. A szabálytalankodó 

horgászainkat az egyesületi Fegyelmi Bizottság vonta felelőségre. 
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1964. év a hazai horgász versenysport kialakulásának a kezdete. A MOHOSZ 

első versenyfelelőse Finta István, a Csepel H.E. egykori titkára volt. Ebből adó-

dik, hogy egyesületünkben a versenyhorgászat a kezdetektől indult és ma is na-

gyon aktív. 

Közel harminc aktív versenyzőt foglalkoztatott Verseny Bizottságunk. Verseny-

zőink részt vettek az egyesületi rendezvényeken, a szövetségi egyéni és csapat-

versenyeken, továbbá a nevezéses országos egyéni és csapatversenyeken. Egye-

sületünk versenycsapata sok alkalommal nyert szövetségi bajnokságot, meghí-

vásos és nevezéses versenyen közel ötven alkalommal győztek. Az egyéni ered-

mények szinte felsorolhatatlan mennyiséget tesznek ki.  

Az elmúlt években versenyzőink többször is bizonyították, hogy nem csak a ha-

zai versenyeken, de külföldön is megállják a helyüket. Igazolja ezt a különböző 

korosztályokban megnyert több világbajnoki cím. 

Dömsödön a vízpart mellett, jól felszerelt, összkomfortos horgásztanyát üzemel-

tetünk. Saját telekrésszel, parkolóval, stéggel, kettő és négy ágyas szobákkal 

várjuk a horgászokat. Minden nyáron itt tartunk egyhetes táborozást a gyerek és 

ifjúsági horgászoknak. A tanya a horgászokon kívül kiválóan alkalmas edzőtá-

borok lebonyolítására, illetve iskolák táboroztatására is. 

A csepeli „Kis Duna-part” mentén a Hollandi útnál Szabadidő és Horgászpartot 

hoztunk létre az egyesület megalakulásának 70. évfordulójának évében. Kultu-

rált és parkosított helyet biztosítunk a horgászat kedvelőinek. 

2010-ben jeles évfordulóhoz érkeztünk. Ekkor ünnepeltük egyesületünk 75 éves 

fennállását. A különböző eseményekkel reméljük sikerült méltóan megünnepel-

nünk az Egyesület jubileumát. 

2013-ban megújult az Egyesület Elnöksége és Választmánya. A fiatalítás remél-

jük új lendületet ad az Egyesület életének és még jobban ki tudtuk szolgálni a 

csepeli horgászok igényeit. 

2015-ben ismét jeles évfordulóhoz érkeztünk. Az egyesületünk 80 éves fennál-

lását ünnepelte. Rendezvényeink ennek szellemében kerültek megrendezésre, 

tisztelegve mindazok előtt, akik munkájukkal segítették a CSHE működését, fej-

lődését. 

2018-ban tartotta egyesületünk Tisztújító Küldöttgyűlését. A Küldöttgyűlés elő-

írt feladataink kívül módosításra került az egyesület alapszabálya, valamint 

megválasztották az egyesület új tisztségviselőit. 

2020-ban ünnepeltük az egyesület alapításának 85 éves évfordulóját. Az egye-

sület a nehéz körülmények - járványveszély - ellenére méltóan ünnepelte meg 

az évfordulót. Az ünnepi Küldöttgyűlésen emléklapot, illetve emlékplakettet 

kaptak azon aktiváink akik hosszú éveken át munkájukkal segítették, vagy segí-

tik jelenleg is egyesületünket.  
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Jubileumi rajzpályázatot hirdettünk a kerület óvódák és általános iskolák alsó-

tagozatasai részére. A sok sok pályámunka is jelezte, hogy van érdeklődés a 

természet, a vizivilág és a horgászat iránt. Egyesületünk elkészítette a Duna-ág 

első akadálymentesített horgászhelyét.  2023 m3gint mérföldkő volt egyesüle-

tünk irányításában. Megszűnt választmányunk, és 7 tagú elnökség irányítja a két 

közgyűlés közötti időszakban a munkát.  

Összességében egyesületünk múltjára büszkék lehetünk. Folytatjuk azt a mun-

kát, ameddig hagyják a különböző testületek, vezetők, amit őseink elkezdtek. 

Azt valljuk, hogy kötelességünk a csepeli horgászok horgászati tevékenységé-

nek segítése. 

Ez nem kis feladat. Sajnos a civilszervezetek egyesületek működtetése a mai 

világban nem egyszerű feladat. Gyakorlatilag semmi jelentős támogatást nem 

kapunk senkitől. Kisebb pályázatok vannak, de ezeken való részvétel mindig 

elsődleges.  Élő példa, hogy megkerestünk több mint 70 vállalkozást, hogy se-

gítsék támogatásunkkal egyesületünket az idei év programjainak megvalósítá-

sában.  

Hát mondhatjuk a 70 levelünkre 3 vállalkozás válaszolt. 

Nem könnyű ilyen gazdasági körülmények között dolgozni. 

Az elmúlt 90 év ennek ellenére sikeresnek mondható, mert elődjeink munkáját 

folytatni. Kérek minden csepeli horgászt legyen büszke arra, hogy ebben az 

egyesületben tag. 

Az egyesület irányítóitól meg azt kérem, hogy a hagyományoknak megfelelően 

irányítsák továbbra is ezt a patinás egyesülete 

 

 

 

      Mészáros Ferenc sk. 

       elnök 


